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Zapytanie 

 

Dot. renowacji zdegradowanej substancji mieszkaniowej Śródmieścia 

 
W bieżącym roku Rada Miasta Szczecin podjęła dobrą decyzję przeciw budowie na 

przedmieściach Szczecina dużego osiedla mieszkaniowego przez TBS „Prawobrzeże”. TBS „P” będąc 

jednocześnie, jako właściciel wielu znajdujących się w centrum nieruchomości, następcą 

Szczecińskiego Centrum Renowacyjnego mógłby swój zamiar wykorzystania środków od Gminy 

Miasto Szczecin spożytkować dla remontu substancji mieszkaniowej podlegającej silnej degradacji w 

dzielnicy Śródmieście. 

 

  



W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Czy planowana jest obecnie szersza od podejmowanych dotychczas aktywności renowacja 

budynków znajdujących się w centrum miasta i będących w posiadaniu / udziałach TBS „P”? 

2) Jakie środki zostaną przeznaczone w roku 2017 i 2018 na tego typu rozwiązania? 

3) Jakie budynki zostałyby wyremontowane? 

4) Czy w ramach zgłoszonego przez klub radnych PiS i rozpoczętego w bieżącym roku wartego 3 

miliony złotych programu poprawy jakości zamieszkania w lokalach komunalnych i socjalnych 

poprzez budowę łazienek i toalet realizowane będą również remonty luib modernizacje w 

zasobie administrowanym / posiadanym przez TBS „P”? 

 

Z poważaniem 

Marek Duklanowski 


